

Title (en)

Backrest for a stretcher with shovel-like body-supporting panels.

Title (de)

Rückenlehne für Tragbahre mit schaufelartigen Aufnahmeteilen.

Title (fr)

Dossier pour civière à aubes.

Publication

EP 0136977 A2 19850410 (FR)

Application

EP 84810420 A 19840824

Priority

CH 462183 A 19830824

Abstract (en)

The backrest consists of a frame (10) equipped with clamps (11) making it possible to fix this frame (10) removably on the stretcher (B), of a headrest (12) articulated at (15) on the frame (10) in such a way as to be able to pivot about a transverse axis relative to the stretcher (B), and of a device (16, 17, 18) which makes it possible to modify the inclination of the headrest (12) and to fix it in the chosen position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dossier est constitué par un châssis (10) doté de pinces (11) permettant de fixer amoviblement ce châssis (10) sur la civière à aubes (B), par un appui-tête (12) articulé en (15) sur le châssis (10) de manière à pouvoir pivoter autour d'un axe transversal relativement à la civière (B) et par un dispositif (16,17,18) qui permet de modifier l'inclinaison de l'appui (12) et de le fixer dans la position choisie.

IPC 1-7

A61G 1/00

IPC 8 full level

A61G 1/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 1/04 (2013.01); **A61G 2203/78** (2013.01)

Cited by

DE19617445A1; DE19617445B4; US5272777A; NL2030906B1; EP3760177A1; US6568009B2; WO2008025409A1; WO0170160A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0136977 A2 19850410; EP 0136977 A3 19851016; CH 655438 B 19860430

DOCDB simple family (application)

EP 84810420 A 19840824; CH 462183 A 19830824